

HINWEISE ZU ARTIKEL RB-MOUNT3

ACHTUNG BEI DER MONTAGE!

Sehr geehrter Kunde,
an den Kontaktstellen zwischen Gehäuse und Halterung / Verschraubung kann es zu Kratzern, Druckstellen, Abschürfungen kommen.

Dies ist normal und der Befestigungsart geschuldet.
Damit das Gehäuse sicher im Rahmen sitzt, sind selbstklebende Gummipads beigegefügt, die Sie an den Kontaktstellen anbringen können.

Bitte lesen Sie die vollständige Anleitung auf www.joy-it.net vor der Montage durch.

Wir sind auch nach dem Kauf für Sie da.
Sollten noch Fragen offen bleiben oder Probleme auftauchen stehen wir Ihnen auch per E-Mail, Telefon und Ticket-Supportsystem zur Seite.

E-Mail: service@joy-it.net
Ticket-System: <http://support.joy-it.net>
Telefon: +49 (0)2845 98469 – 66 (10 - 17 Uhr)

Für weitere Informationen besuchen Sie unsere Website: www.joy-it.net

TIPS FOR ARTICLE RB-MOUNT3

CAUTION ON MOUNTING!

Dear customer,
at the contact points between housing and bracket / screw connection, scratches, pressure marks, abrasions may occur.

This is normal and is due to the type of mounting.
To ensure that the housing sits securely in the frame, self-adhesive rubber pads are included, which you can attach to the contact points.

Please read the complete instructions on www.joy-it.net before mounting.

We are also supporting you after purchase.
If there are still any questions pending or problems arising after your purchase, we are also available via e-mail, telephone and by our ticket support system.

E-Mail: service@joy-it.net
Ticket system: <http://support.joy-it.net>
Telephone: +49 (0)2845 98469-66 (10-17 o'clock)

For further information please visit our website: www.joy-it.net